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Datum:  Zaterdag  3 juni 2023 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2b, 4133AX Vianen 

Aanwezig:    Cees Creutzburg (B3R), Nellie Birkhoff (BC ’80), Guus van Wijk en Peter 
Sikkema (BC Bilthoven),  Ed Muijsert (BC BOD’84), Bernadette Vehmeijer en Els de Koning 
(BC Breukelen), Arie Buijs en Liesbeth van der Eerden (BC Dombridge), Arie Kamerbeek, Ed 
Jansen en Joke Ederveen (BC Door Durf Sterk), Michel Jansma (BC Het Witte Huis), Gerrit 
Bruggink (BC Nieuwegein), Anneke Douma (BC Star), Loraine Lie (BC Vianen), Agatha van  
Baalen en Petra de Jong (BC Victoria), Anita Neleman (Bondsbestuur), Tom van Wijk 
(Bondsbureau), Tim Verbeek/Roza (DS’16), Hans van Putten (Kascommissie), Nico Verhaar 
(Kascommissie / BC Concordia’86), Saskia Vernimmen (SBC Dombo), Henk van den Brandt en 
Tom Sibbel (Veenendaalse BV), Barbara van Dijk (Erelid), Dieuwke Ponsteen, Harry Janssen 
en Maurice Goossens (oud-bestuursleden), Conny ten Cate, Karla Peijs, Gijs Mast en Martin 
Slagmolen (Districtsbestuur), Yordi Schouten (DKL/Districtsbestuur). 
Afwezig m.k.:  ABCD, BC Larsheim, BC de Vechtstreek, BC Leerdam, BC Lingewaal. 

 
1.   Opening en welkom 

  Voorzitter Karla Peijs heet een ieder hartelijk welkom. 
 

 2.     Mededelingen, ingekomen en uitgegaan 
  Vragen BC DDS – punt 14. 
                 

 3.     Verslag vorige vergadering 11 juni 2022 
• Verslag ALV 2022 

Aanwezig/Afwezig: 
Agatha van Baalen, Annemiek Roos en Petra de Jong 
vertegenwoordigen BC Victoria. 

Gerrit Bruggink BC Nieuwegein was afwezig m.k. 
Ingekomen: Geboortekaart Roza Verbeek. 

Verslag zal worden aangepast en wordt goedgekeurd. 
• Besluiten en Actiepunten ALV 2022 

Goedgekeurd. 

 
4.    Jaarverslag Secretaris 2022-2023 

Els de Koning meldt dat Jan Willem Hoetmer niet vermeld wordt bij de 
Kei-uitreikingen. 
Conny ten Cate: Jan Willem Hoetmer zal worden toegevoegd (3 april 

2023). 
 

 5.    Jaarverslag Onderwijsadviseur 2022-2023 
   Geen opmerkingen. 
 

 6.    Jaarverslag Wedstrijdzaken 2022-2023 
  Toegevoegd: Protestcommissie 

  De protestcommissie heeft 1 protest behandeld; het protest is toegekend 
en het protestgeld is teruggestort.  

 
 7.    Jaarverslag Penningmeester medio 2021-ultimo 2022 

• Resultatenrekening 
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• Balans 
• Toelichting 

Gijs Mast licht toe: De jaarrekening omvat dit jaar een periode van 18 

maanden om het boekjaar af te stemmen op het kalenderjaar; dit 
vanwege de KOR-regeling; een en ander staat reeds statutair vast. 

Het negatieve resultaat wordt verklaard door een (eenmalige) korting op 
de retributie van de NBB en hogere dan begrote uitgaven voor ALV, 
Toekomstdrive en bestuurskosten. 

Derhalve is de Algemene Reserve afgenomen, maar ook o.a. de aanschaf 
van een dupliceermachine met toebehoren heeft gevolgen. 

Bernadette Vehmeijer vraagt waarom deze aanschaf heeft 
plaatsgevonden, voor welke wedstrijden gedupliceerd wordt en waarom 
b.v. niet materiaal wordt geleend bij clubs. 

Gijs Mast legt uit dat dit enkele jaren geleden grondig onderzocht is en 
dat uiteindelijk het zelf dupliceren voor de districtscompetities goedkoper 

uitvalt. Voor bijzondere gelegenheden kunnen clubs door het district, 
tegen geringe vergoeding, spellen laten dupliceren. 
Conny ten Cate legt uit dat clubs niet graag hun dure apparatuur uitlenen 

en dat het voor het district belangrijk is onafhankelijk te zijn.    
Vanuit de zaal wordt gevraagd of de inventaris van het district verzekerd 

is. Dit is niet bekend bij het bestuur. 
Hans van Putten meldt dat er een collectieve verzekering is bij de 
BridgeBond. 

Joke Ederveen meldt dat DDS voor €80 per jaar €10.000 aan materiaal 
heeft verzekerd. 

Maurice Goossens zegt dat er bij de BridgeBond een calamiteitenfonds 
bestaat; onduidelijk is of districten hier ook gebruik van kunnen maken. 
Actie: Maurice Goossens zal uitzoeken of en hoe verzekering van de 

inventaris van het district geregeld is. 
        

 
 8. Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid van de commissie 

• Verslag kascommissie – decharge bestuur 
Nico Verhaar en Hans van Putten zijn benoemd door de 
ledenvergadering als kascommissie voor het verlengde boekjaar 

tweede helft 2021 en geheel 2022. 
De kascommissie stelt de ledenvergadering voor om 

penningmeester en bestuur van het district decharge te verlenen 
voor het gevoerde beleid. 
De ledenvergadering verleent bij acclamatie decharge aan het 

bestuur. 
• Hans van Putten blijft lid; Maaike van Ommen wordt lid en Gerrit 

Bruggink wordt reserve-lid.  
 
 9. Bestuurssamenstelling 

Karla Peijs en Conny ten Cate zijn aftredend en herbenoembaar. 
Karla legt uit dat zij vanwege haar leeftijd niet voor een volledige periode 

van 3 jaar beschikbaar is en dat zij bij herbenoeming slechts zal aanblijven 
totdat een nieuwe geschikte voorzitter is gevonden. 
Besluit: Bij acclamatie worden Karla Peijs en Conny ten Cate herbenoemd 
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voor een periode van 3 jaar. 
Als nieuw bestuurslid wordt voorgedragen Maurice Goossens. 

  Besluit: Bij acclamatie wordt Maurice Goossens benoemd tot bestuurslid 

voor een periode van 3 jaar. 
 

10.  Organisatie district 
Gijs Mast: De organisatie binnen het bestuur vereist aandacht. Het 
penningmeesterschap wordt overgedragen aan Maurice Goossens en 

Gijs Mast zal zich meer richten op ondersteunende taken. 
Yordi Schouten heeft aangegeven het DKL-gebeuren te willen overdragen. 

Gezocht wordt naar oplossingen en gesprekken zijn gaande. 
Arie Kamerbeek oppert dat het wellicht beter is om meerdere DKL’s aan 
te stellen. 

 Conny ten Cate meldt dat gekeken wordt naar een vorm met meerdere 
“Competitie Leiders”, gecoördineerd door een DKL. 

Wordt vervolgd. 
 
11.  Begroting 2023  

  Maurice Goosens:  
 Ook voor 2023 is de begroting niet sluitend, echter een minder negatief  

  scenario mag worden verwacht. Redenen o.a.: herstel retributie,  
  bezuinigingen en meer inschrijfgelden. 
  Agatha van Baalen vraagt waarom er niet voor Jeugd gereserveerd 

  wordt.  
  Gijs Mast zegt dat de reden voor het stopzetten voor de reserve Jeugd is 

  dat er al jaren niets mee wordt gedaan. Zodra zinvolle projecten zich  
  aandienen kan hier weer verandering in komen. 
  Besluit: Er worden geen bezwaren tegen de begroting geuit, waarmee  

  de Begroting 2023 als aangenomen wordt beschouwd. 
     

12.  Enquête “Hoe staat mijn club ervoor”  
  N.a.v. de enquête heeft Gijs Mast een verslag gemaakt, zie de bijlage. 

  Ed Muijsert voorzitter van Houtense BC BOD’84, geeft een presentatie 
  over het “Denken en Doen” project in Houten. 
  Aansluitend geeft Tom van Wijk van het bondsbureau een presentatie 

  over welke overheidssubsidies er zoal zijn en hoe je als club hiervan 
  gebruik kan maken.  

Beide presentaties staan op onze website bij Berichten ➔ Verslagen.   
  
13.  Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens  

• Districts Parencompetities 
De Parencompetities zullen m.u.v. de Vrouwen Paren worden 

georganiseerd als voorheen.  
Voor de Vrouwen zal het concept worden gewijzigd naar 
middagzittingen, mits minimaal 20 paren zich aanmelden. 

Tom van Wijk oppert dat het wellicht mogelijk is naar andere 
vormen van de competitie te kijken, zoals b.v. de “Ladies Day” in 

Apeldoorn of de “Hopjes Drive” in Den Haag. Ook zou er een 
enquête onder de leden van het district gehouden kunnen worden 

m.b.t. de wensen van de leden. 
Joke Ederveen en Saskia Vernimmen zouden graag zien dat de 

https://2.bridge.nl/387-2/
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Vrouwen Paren op een tijdstip geschikt voor werkende vrouwen 
georganiseerd zou worden. 
Conny ten Cate meldt dat het sinds kort bekend is dat de 

districtscompetities niet meer aan de voorheen geldende eisen van 
de BridgeBond hoeven te voldoen. Dit ruimte geeft de competities 

anders in te richten. 
Actie: Het bestuur zal zich hierover buigen. 

• Districts Viertallencompetities 

Binnenkort zullen de clubs worden gevraagd hun aantallen teams, 
voor de diverse klassen, op te geven 

• Spelpeilontwikkeling 
Zal voor 3 niveaus op 3 verschillende locaties worden 
georganiseerd.  

Clubs en districtsleden krijgen binnenkort weer uitnodigingen. 
• Kaderopleidingen 

In het najaar staan CO+ en CA gepland. 
• Kaderdagen 

Kaderdag Docenten vindt plaats eind september en de Kaderdag 

Arbiters is voor het voorjaar 2024 gepland. 
• Beleidsvoornemens / Aanzet Beleidsplan 

Zal verder worden uitgewerkt. 
 
 

14.  Vragen Bridgeclub DDS 
• Ruitenboer/Ruitenvrouw toernooi 

Joke Ederveen pleit voor het wederom organiseren van het “Ruiten 
Boer Toernooi”.  
Tom van Wijk zegt dat het toernooi voor dit jaar is afgelast, maar 

dat het zijns inziens niet definitief gestopt is. 
Meerdere stemmen gaan op voor voortzetting van het toernooi. 

Actie: Joke Ederveen, Saskia Vernimmen, Cees Creutzburg en 
Gijs Mast zullen zich gezamenlijk inzetten om het Ruitenboer 

toernooi in het district voort te zetten. 
Actie: Karla Peijs zal in het eerstvolgende voorzittersoverleg het 
onderwerp Ruitenboer ter tafel brengen, teneinde meer districten te 

enthousiasmeren. 
• Aanpassingen clubwebsite 

Joke Ederveen vraagt aandacht voor de problemen m.b.t. tot - de  
  Agenda op - de clubwebsites. Het probleem is dat het gevoel bestaat 
   dat de clubs niet gehoord worden. 

  Tom van Wijk zegt dat er een werkgroep is die alle problemen 
  behandelt en hij nodigt Joke uit voor een overleg. 

  Anita Neleman zegt dat de problemen bekend zijn en dat er aan 
 gewerkt wordt. 
  Wordt vervolgd. 

   
15.  BridgeBond ALV en congres 

  25 november 2023 
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16.  Datum volgende ALV 
   De datum wordt, i.v.m. reeds startende vakanties, iets verder naar voren  
  gehaald. 

  Zaterdag 25 mei 2024 
 

17.  Rondvraag en wvttk 
  Anneke Douma verzoekt, als vertegenwoordiger van BC Star, de 
  viertallencompetitie in de Hoofdklasse op te zetten als een halve 

  competitie. 
  Conny ten Cate meldt dat als in één klasse een halve competitie wordt 

  gespeeld en in de andere klassen niet, het onmogelijk wordt ervoor te  
  zorgen dat clubs die in meerdere klassen deelnemen, hun thuiswedstrijden 
  op hetzelfde moment spelen. Het seizoen 2021-2022 was hier een 

  goed (slecht) voorbeeld van. 
  Barbara van Dijk dankt alle bestuursleden voor hun inzet. 

 
18.  Sluiting 
  Karla dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering. 

 
 

3 juni 2023 
Conny ten Cate 
Secretaris/webmaster 

 
Bijlagen 1-13 
 

 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2

